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Schriftelijke vragen in het kader van artikel 42 van het Reglement van Orde 
inzake ‘Straatrace Dijkweg Honselersdijk’ 
 
 
Al sinds 2016 vraagt de fractie van GemeenteBelang Westland (GBW) aandacht voor de 
overlast gevende bezoekers van Luna Events.  
 
Maandagavond 20 januari was het weer zover, deze keer werd op het nippertje zwaar 
persoonlijk letsel voorkomen. Een jonge dame die wilde oversteken werd op een haar na 
geraakt door een auto die met een veel te hoge snelheid reed EN zich op de verkeerde 
weghelft begaf. Zoals al in de media vermeld mag de dame van geluk spreken dat ze 
tijdig een sprong op zij kon maken. Een buurtbewoner die de dame vlak na het voorval 
tegen kwam heeft haar opgevangen, de schrik zat er goed in! 
 
De ravage die door de automobilist is veroorzaakt is gigantisch, straatmeubilair en de 
berm zijn flink beschadigd, wij gaan er uiteraard vanuit dat die kosten verhaald gaan 
worden op de dader, die is immers bekend. 
 
Direct na het ongeluk werd door een getuige bevestigd dat de automobilist die dit alles 
heeft veroorzaakt, aanwezig was op een bruiloft bij Luna Events (de toeschouwers 
overigens ook). Bewoners aan de Dijkweg zijn het echt zat, maar zijn tegelijkertijd 
meldingsmoe “er wordt toch niets mee gedaan“ is de reactie die een aantal 
buurtbewoners aan ons gaven.  
 
Uiteraard is de exploitant van Luna niet verantwoordelijk voor het gedrag van haar 
gasten op de openbare weg, toch zien wij een causaal verband tussen de soort feesten 
die bij Luna georganiseerd worden en de overlast die in veel gevallen daarna op de 
openbare weg voorkomen. Op 10 januari 2023 zond burgemeester Arends een update 
betreffende Luna Events en de bijbehorende maatregelen.  
 
Het lijkt wel of dit soort “feestgangers” meer overlast veroorzaken dan de jaarlijkse 
feestweken. 
 
Dit brengt ons tot de volgende vragen 
 

• Worden de kosten voor de schade in het openbaar gebeid op de veroorzaker 
verhaald? 



  
 
 
 

• Welke mogelijkheden ziet uw college om deze overlast in de toekomst écht te 
stoppen, mede in samenhang met de voorbereidingen welke getroffen zijn 
(beschreven in de genoemde ‘update’) 

• Ziet u mogelijkheden voor dit soort daders om een gebiedsverbod op te leggen 
voor een bepaalde periode zodat de dader voorlopig niet op feestjes bij Luna 
aanwezig kan zijn en vooral niet na afloop mee kan doen in een toetertocht. 
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